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Det har vært en særdeles lærerik prosess. Vi startet godt, med møter nesten hver dag hvor vi 
jobbet med prosjektet. Det var mye informasjonshenting til å begynne med, noe som var 
krevende i den forstand at det er vanskelig å vite helt hvor man skal starte. Det ble derfor noe 
ustrukturert lesing i perioder. Det ble lettere da vi begynte å se på motoren, for da ble det mer 
tydelig hvilke problemstillinger vi måtte undersøke, og det ble litt mer konkret.  
Samarbeidet har vært godt, vi har hatt samme mål og ønsker for prosjektet, så vi har unngått 
problemer rundt det. I starten av skrivingen fordelte vi hovedansvar for noen av kapitlene, 
som teori og metode. Etter hvert har vi gått over til å ha hovedansvar for hver våre temaer 
innenfor kapitlene, som fungerte godt. Det fungerte godt å sitte sammen å jobbe, men vi 
merket at det utgjorde stor forskjell om vi satt på skolen og jobbet i forhold til hjemme. Det 
var lettere å gå inn i arbeidsmodus og være produktiv på skolen, enn hvis vi satt hver for oss 
hjemme. 
Da korona-pandemien kom til Norge og landet stengte ned, ble vi tatt litt på senga. Prosessen 
ble en del forsinket, og det ble store avvik fra fremdriftsplanen. Både grunnet 
kommunikasjon mellom oss to, begrenset bemanning på lab, og mye uforutsette problemer 
ble det store forsinkelser som førte til at vi måtte søke om 2 uker utsettelse. Selv med 2 uker 
utsettelse fikk vi ikke gjennomført de testene vi ønsket, fordi det stadig oppsto litt uforutsette 
problemer. Det var kjedelig, men vi har og opplevd litt læring i å måtte endre planene våre og 
tilpasse oss situasjonen. 


